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Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkaric6w Woclawka ponownie zwracam sig do sluZb podlegtych Panu

Prerydentowi z proSb4 o montaz lawek w okolicach targowiska miejskiego znajduj4cego sig

przy ulicy Krusryriskiej.

Interpelacjg o podobnej tresci zloLylem 22. 06. 2021 r. otrz,ymalem odpowiedZ

,, ..montaz lawek w okolicach targowiska przy ul. Kaliskiej jest uzale2niona m.in. od

moZliwoSci finansowvch budzetu miasta".

Nadmieniam, ze kilka lawek kt6re uprzednio staly na Placu WolnoSci beztirytecztie

stoi na ul. Kruszyriskiej, w miejscu z jednym z najwigksrychnatgZeri ruchu samochodowego

w miescie. Ww lokalizacja dla posadowienia lawek do wytchnienia i relaksu nie jest chyba

najtrafniejsza.

Bardzo proszg o przeniesienie lawek z ul. Kruszyriskiej, w okolice targowiska

miejskiego na ul. Kaliskiej. Koszt przeniesienia w/w nie spowoduje znacz4cego uszczerbku w

budzecie miasta, koszty przeniesienia lawek motna zminimalizowa6 wykorzystuj4c

odpowiednie sluZby podlegle Prezydentowi miasta.

Zpowulaniem
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